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Příjezd 

Pro tuto stáž místní organizace nevyžadovala mnoho dokumentů, takže jejich zařizování nebylo 
složité. Letenka do Faro s TAP Portugal stála kolem 8000, což je docela dost, ale problém je v tom, že 
z ČR a okolí tam létá málo spojů. Kdyby mi místní organizace zavčas poslala Card of acceptance, byla 
by letenka levnější, ale dva týdny dopředu už levnou letenku neseženete. Jinak se dá letět do Lisabonu 
a do Faro dojet vlakem nebo autobusem (3-4 hodiny jízdy: 20 eur). 

 

Ubytování a strava 

Všichni incomings (byli jsme tři) bydleli v pronajatém bytě asi deset minut chůze od nemocnice. 
Ubytování bylo skvělé, každý měl samostatný pokoj, v bytě byly dvě koupelny, společná kuchyň a 
balkon. Byt byl velmi dobře vybavený, nic mi tam nechybělo. Do centra města se člověk dostal asi za 
15 minut, všude se dalo dojít pěšky. Na místní pláž se dostanete autobusem nebo lodí a všichni, i 
prodavačka v nejzapadlejším obchodě, mluví anglicky. Co se týče stravy, měli jsme zajištěný oběd 
v nemocniční jídelně, ale víkendy a ostatní jsme si museli zajistit sami. Ceny potravin jsou podobné 
jako u nás. 

 

Stáž 

Absolvovala jsem stáž na oddělení kardiologie, což byla skvělá volba. Jelikož je oblast Algarve velmi 
kosmopolitní a turistickou oblastí, všichni umí perfektně anglicky, často i včetně pacientů. Personál 
nemocnice byl velmi ochotný, snažili se mi stále hledat nové a nové aktivity, kazuistiky a pacienty. 
Nemocnice ve Faro je fakultní nemocnicí jen pár let a možná taky proto tu nikdo není ze studentů 
otrávený a nechají vás dělat, co si řeknete. Třeba celý den dělat pacientům echo. Žádný problém.  

 

Město a cestování 

Faro je hlavně administrativním centrem oblasti Algarve, všechny krásná místa ale najdete nedaleko 
od něj a dostanete se tam vlakem nebo autobusem. Ty nejkrásnější pláže jsou ale často špatně 



přístupné a tak nezbývá než si půjčit auto nebo přemluvit některého z místních studentů, aby vás tam 
vzal. Což byl celkem problém, protože většina studentů byla na dovolené včetně těch, co se o nás měli 
starat, takže vše bylo jen na nás. Co se týká social programu, tak pro nás žádný nebyl. Mohli jsme sice 
jet přes víkend do Lisabonu a do Porta, ale jelikož jsme byli jen tři, museli bychom se tam dopravit 
sami a ani bychom to nestihli. Takže pokud pojedete do Faro, vezměte si s sebou dobrého průvodce:) 

 

Celkové zhodnocení 

Doporučuju vám jet do Portugalska, je to krásná země se skvělou kuchyní a přátelskými lidmi. 

 

 


